
    Zápisnica 

Z mimoriadneho zasadnutia školy ZŠ a MŠ, Vývojová 228, Bratislava – Rusovce 

 

Dátum a čas zasadania:    03.02.2022 o 17,00 hod. 

Prítomní členovia rady :   Slavomír Heister, Zuzana Čajkovičová, Jarka Gajdosechová, Martin 

                                             Hentek, Martin Hlubocký, Radovan Jenčík, Katarína Michaliaková,   

                     JuditaTrnovcová, Katarína Zjavková, Zuzana Vamosová Misciková 

Neprítomní:   Iveta Nestráková – ospravedlnená PN, od cca 18.10hod pripojená 

 

Hostia   :   Mgr. Rastislav Kunst – riaditeľ ZŠ s MŠ Bratislava – Rusovce 

                            Anna  Anger – vedúca ŠJ 

 + prihlásená verejnosť 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia RŠ 

2. Informácie k riešeniu podnetu od p. Šarišského 

3. Informácia rekonštrukcia školskej jedálne ZŠ s MŠ 

4. Informácia o personálnom zabezpečení v školskej jedálni 

5. Informácie o organizačnej a výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ za 1.polrok školského 

roka 2021/2022 

6. Informácia o čerpaní a činnosť OZ Rodičovské združenie ZŠ a MŠ Rusovce 

7. Informácie o odpočte úloh z predchádzajúceho volebného obdobia 

8. Rôzne 

9. Záver 

Bod č.1 Otvorenie zasadnutia RŠ 

K bodu 1: 

Online zasadnutie otvoril predseda Rady školy p. Ing. Heister. Privítal všetkých prítomných 

členov RŠ, p. riaditeľa ZŠ s MŠ, vedúcu jedálne a  prítomnú verejnosť. 

Zahájenie bolo vzhľadom na počiatočné technické výpadky posunuté na 17.30hod. 

Nakoniec sa zahájenie podarilo v čase 17.20hod. 



 

Bod č.2  Informácie k riešeniu podnetu od p. Šarišského 

K bodu 2: 

p. riaditeľ informoval o prešetrení podnetu od p. Šarišského. Na základe tohto podnetu sa 
konal pohovor s pedagogickými zamestnancami spomínaných v podnete, za prítomnosti 
vedúcich zamestnancov školy, z ktorého je písomný záznam. Dôsledným prešetrením neboli 
zistené žiadne závažné porušenia. Pedagogickí zamestnanci sa dištancujú od fyzických 
trestov. p. riaditeľ s danými zamestnancami spísal opatrenia, písomné upozornenia, aby 
k ničomu podobnému nedochádzalo. Daná téma sa riešila aj na pôde pedagogického zboru. 
 
Vyše 2 rokov existuje Schránka na podnety a upozornenia, ktorú vedie Žiacky parlament s určenými 
pedagógmi. 
Do dnešného dňa neexistuje žiadna písomná sťažnosť týkajúca sa podobných podnetov 
smerom ku pedagógom. 
Zákonný zástupca spomínaného dieťaťa v podnete, vysvetlil, že z jeho strany nevidí dôvod na 
žiadny podnet a o danom podnete p. Šarišského ani len nevedel. 
Podnetom sa zaoberala aj pedagogická rada. p. Hlubocký za pedagogických zamestnancov 
informoval o záverečnej správe o danom podnete z pedagogickej rady. Pedagogický zbor 
prejavil dôveru k dotknutým pedagógom. Ak rodič nemá relevantné dôkazy, môže sa jednať 
aj o ohováranie pedagogického zboru zo strany rodičov. Na škole existuje Schránka dôvery, 
kde sa môžu žiaci anonymne vyjadriť. Schránka dôvery je vedená Žiackym parlamentom, čo 
znamená, že vedenie školy nemá žiadny vplyv na jeho fungovanie. Pedagogický zbor si plní svoje  
povinnosti a chráni a rešpektuje práva žiaka a jeho zákonného zástupcu. 
 

Bol podaný podnet k nám na radu školy  a pani starostke, od dvoch zákonných zástupcov. Jedného sa 

to týkalo ,druhého nie. Vypočutie strany 2 pedagogických zamestnancov, ktorých sa týkal tento podnet 

. Bolo to v 3.B triede. Pedagogický zamestnanci odovzdali písomné stanoviská . Bol urobený záznam 

z pohovoru so zamestnancami , ktorého sa zúčastnili :  

riaditeľ školy,  

                     zástupkyňa riaditeľa  

                    vedúca metodického združenia       

                     pedagogický zamestnanec za odbory. 

  Bol vykonaný pohovor , kde sa vysvetlili situácie ako sa udiali . Boli vydané aj písomné stanoviská. 

Následne v rámci pohovoru  odporučili a vysvetlili pedagogickým zamestnancom ako sa majú ďalej 

správať.  Takéto veci sú neprípustné, neboli potvrdené tieto veci ,ktoré sú opísané v mailovej 

komunikácií. Pani Selešovej bolo vydané písomné upozornenie, aby bolo obozretnejšia v 

prípadnej neprimeranej reakcii. Následne sa p. Selešová stretla  so zákonným zástupcom, kde sa veci 

vydiskutovali a vyriešili a zákonný zástupca považuje vec za uzatvorenú. Bol vykonaný pohovor  s p. 

učiteľkou aj s p. učiteľom  Semandelom , bolo vyhlásené aj jeho stanovisko  ,kde zasadala komisia. Ňou 

boli   vedúci zamestnanci ,ktorí prešetrili  celú túto sťažnosť (Podnetom bolo písomné upozornenie 

o nevhodnosti veci ,ktoré sa mali stať ). Pri pánovi Simandelovi sa konalo stretnutie , za prítomnosti p. 

Šarišského , p.  Simandela, p . riaditeľa  a  p.  Hlubockého ako zamestnanca a zároveň člena rady školy 

. Kde poprel obvinenia v rámci mailovej komunikácie a neboli predložené žiadne relevantné dôkazy pre 

dalšie  šetrenie.        

Je potrebné zdôrazniť, že aj keď sa jedná o veľmi citlivú problematiku, je nevyhnutné dodržiavať 

zákonné postupy a pravidlá GDPR ! 



Rovnako tak je potrebné, učiť deti, aby prípadné neprimerané situácie zaregistrovali a formou podnetu 

na ne písomne upozornili v schránke na to určenej, alebo sa doma zdôverili. Na výchovu a vzdelávanie 

tu nie sú len pedagógovia ale aj rodičia.  

 

 

Uznesenie: 

RŠ berie na vedomie informáciu od p. riaditeľa o riešení podnetu od p. Šarišského 

Hlasovanie : 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod č.3   Informácia rekonštrukcia školskej jedálne ZŠ s MŠ 

K bodu 3: 

Uznesenie: 

RŠ berie na vedomie informácie o začatí rekonštrukcie školskej jedálne ZŠ s MŠ cca so zahájením prác 

v mesiaci marec. 

Hlasovanie : 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa : 0  

 

 Bod č.4  Informácia o personálnom zabezpečení v školskej jedálni 

 

K bodu 4: 

Uznesenie: 

RŠ berie na vedomie informáciu o personálnom zabezpečení školskej jedálne, ktoré je v terajšom stave 
a možnostiach dostatočné. 
 
 
Hlasovanie : 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa : 0  

 



 

Bod č.5 Informácie o organizačnej a výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ za 1.polrok 

školského roka 2021/2022 

 

K bodu 5: 

Uznesenie: 

RŠ berie na vedomie informácie o organizačnej a výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ 

 

Hlasovanie : 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa : 0  

 

Bod č.6  Informácia o čerpaní a činnosť OZ Rodičovské združenie ZŠ a MŠ Rusovce 

K bodu 6: 

Celková suma financií na účte pred nákupom školského zariadenia do ZŠ a MŠ bola: 16,235,72 euro 
 
z finančných prostriedkov sa zakúpili tieto veci : 
 
1. Vonkajšia učebňa typu B – vonkajší altánok  - prírodná verzia v sume  5 800 Euro  cena s DPH je to 
učeň a pre ZŠ 
V tomto roku bude potrebné ešte zabezpečiť montáž a dopravu a školské sety na sedenie. K tomuto 
sme ako škola získali v projekte deti pre Bratislavu sumu 3 000 euro, ktoré nám pomôžu dovibaviť túto 
vonkajšiu učebňu. 
 
2. Dve interaktívne tabule  PRO-Board,dva projektory  OPTOMA , držiaky , kabeláž  pre Materskú školu 
v sume komplet aj s montážou a dovozom  - 3 230,00 euro 
 
Celkovo boli použité finančné prostriedky vo výške 9 030,00 euro. 
 
Zostatok na účte k 31.1.2022 je suma 7,261,90 euro. 
 

Uznesenie: 

RŠ berie na vedomie o čerpaní a činnosti OZ Rodičovské združenie ZŠ a MŠ Rusovce 

 

Hlasovanie : 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod č.7  Informácie o odpočte úloh z predchádzajúceho volebného obdobia 

 



K bodu 7:  

Uznesenie: 

RŠ berie na vedomie informácie o odpočte úloh z predchádzajúceho volebného obdobia 

Hlasovanie : 

 Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa 0 

 

 

Bod č.8   Rôzne  

K bodu 8:  

  

Neboli podnety ani návrhy pre tento bod 

 

Bod č.9 Záver 

 

K bodu 9: 

 Predseda RŠ poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a následne toto ukončil. A ešte 

dodal  prioritou je nájsť spoločné riešenie ,posunúť sa ďalej a zlepšiť pre nás, pre deti ,pre pedagógov  

a všetkých ktorí  sú do toho procesu vzdelávania stravovania zapojený. Ďakujem  

Zápis zo záznamu zapísal: Heister Slavomír 

 

Príloha:  

Podnet od p. Šarišského 

 

   

 

 

 

 

 

 

 



 

 


